
Zápis z jednání Spolku rodičů a přátel dětí a školy při ZŠ Zbraslavice 

 

Jednání Rady Spolku rodičů a přátel dětí a školy při ZŠ Zbraslavice (dále jen „SRPDŠ“) se 

konalo dne 5.9.2023 v 16:00 hod. v sídle MAS Lípa pro venkov, z.s. (Zbraslavice 7, 285 21). 

Jednání bylo mimořádné a bylo svoláno předsedkyní spolku. 

Přítomni byli členové Rady spolku (viz prezenční listina přítomných členů) a dále jako host se 

jednání účastnila paní Jana Neumajerová, působící v Unii rodičů, z.s. Tato iniciativa spolu 

s Nadačním fondem Eduzměna se školou dlouhodobě spolupracuje. 

 

1. Zahájení jednání  

Jednání spolku zahájila paní Mgr. Petra Johanisová, která přítomné informovala o snahách 

skupiny rodičů, školy a také zřizovatele o obnovení činnosti spolku a jeho působení především 

v roli partnera všech dotčených subjektů (školy, rodičů, žáků a zřizovatele). Přestože členové 

Rady spolku odsouhlasili jeho zrušení na společné schůzi dne 4.11.2021, k jeho likvidaci 

z důvodu administrativní náročnosti celého procesu k dnešnímu dni zcela nedošlo. Vyvstala 

tedy otázka požádat Radu spolku o přehodnocení/zrušení jejího posledního rozhodnutí, aby 

mohla jeho činnost v novém pojetí a případně složení pokračovat. 

2. Debata 

Následovala debata všech zúčastněných o budoucím směřování spolku a jeho smysluplném 

využití ve prospěch vzdělávání dětí a žáků ZŠ Zbraslavice.  Paní Jana Neumajerová 

informovala přítomné o svých zkušenostech s činností spolků rodičů a představila letáček 

zahrnující oblasti, ve kterých by spolek mohl působit a které by mohl naplňovat.  

3. Hlasování o obnovení činnosti spolku, resp. zrušení rozhodnutí o jeho likvidaci ze 

dne 4.11.2021 

Hlasování probíhalo v souladu se stanovami spolku, za souhlasu všech přítomných členů Rady 

spolku. 

Hlasy pro: 6   Hlasy proti: 1  Zdrželi se hlasování: 0 

 

4. Debata 

Členové Rady dále diskutovali nad konkrétními oblastmi, ve kterých by spolek mohl 

vykonávat svoji činnost. Spolek využije leták zpracovaný zástupci Unie rodičů, který upraví dle 

svých konkrétních potřeb a představ, které vzešly ze společné diskuse. Členové Rady využijí 

třídních schůzek dne 12.9.2023, předají zde přítomným rodičům upravený leták a informují o 

znovuobnovení činnosti spolku. Cílem celého konání bude oslovení rodičů k zapojení do 

činnosti spolku. 

 

 



5. Vzdání se funkce předsedkyně spolku 

Předsedkyně spolku Mgr. Petra Johanisová na závěr informovala přítomné o vzdání se 

funkce předsedkyně a pověření paní Jany Urbanové (člen Rady spolku) k úkonům 

souvisejícím se správou a zastupováním spolku do doby zvolení nového vedení spolku. 

 

Zapsala: Mgr. Petra Jonanisová 

Zápis z jednání byl vyhotoven dne 6. 9. 2023 

 

 

…………………………………………………… 

Mgr. Petra Johanisová 


